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ZÁPIS ze schůze rady č. 5/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 26. 3. 2024, čas: 13:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Zapisovatel/ka: Lenka Bartoňová

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 26.03.2024 v 12:57:27

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:57:38

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 12:57:38
Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:58:13

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:58:20

Program jednání

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Kontrola usnesení
4. Veřejnosprávní kontrola ZŠ a MŠ za rok 2023
5. Linka bezpečí - žádost o finanční podporu
6. Poskytnutí programové dotace "Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce 2024"
7. Návrh na rozdělení hospodářského výsledku za rok 2023
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8. Příměstský tábor 2024
9. Žádost o uzavření školní jídelny Základní školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo,
příspěvková organizace, IČ: 75024039, v době hlavních prázdnin
10. Různé

Diskuze zahájena v 12:58:20
V 12:59:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 11 - Zdravotní středisko výběr dodavatele
- doplňuje se bod č. 12 - Převod finančních prostředků na spořící účet k ČS, a.s.
- doplňuje se bod č. 13 - Zveřejnění Záměru prodeje pozemků p.č. 10325/1 lokalita Příční
„RD2“ a p.č. 10319 ulice Litobratřická "RD1"
- doplňuje se bod č. 14 - Záměr prodeje části pozemku 710/49 a části pozemku 3456/219
celkem o výměře cca 45 m2
- doplňuje se bod č. 15 - Záměr prodeje části pozemku 3462/1 o výměře cca 80m2
- doplňuje se bod č. 16 - Záměr narovnání nájmů – parkování
- doplňuje se bod č. 17 - Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330091210/001-
GPM
- doplňuje se bod č. 18 - Pronájem části pozemku p.č. 200/35 a p.č. 200/6, celkem o
výměře 365 m2
- doplňuje se bod č. 19 - Účetní závěrka Základní školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČ 75024039, za rok 2023
- doplňuje se bod č. 20 - Metodický pokyn pro praktickou aplikaci čerpání sociálního
fondu pro rok 2024
- doplňuje se bod č. 21 - Dodatek č.1 ke SoD na akci ,,Vestavba občerstvovacího zařízení a
kadeřnictví v objektu CENTRÁL“
- doplňuje se bod č. 22 - FCC Česká republika, s.r.o. č. smlouvy S015600041
Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-82-5/24
zodpovídá:
termín: IHNED (26. 3. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:59:40

3. Kontrola usnesení (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:59:50

Důvodová zpráva:

Ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022 bylo celkem 35 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-34-23/22).
Ze schůze RM č. 24/2022 ze dne 30.11.2022 bylo celkem 22 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
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Ze schůze RM č. 5/2023 ze dne 22.3.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17. 4. 2023 bylo celkem 26 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10. 5. 2023 bylo celkem 17 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023 bylo celkem 9 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023 bylo celkem 7 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023 bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 12/2023 ze dne 31.7.2023 bylo celkem 20 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023 bylo celkem 18 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 14/2023 ze dne 13.9.2023 bylo celkem 25 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-232-14/23).
Ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023 bylo celkem 25 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-267-15/23).
Ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023 bylo celkem 17 usnesení, 1 usnesení přetrvává
(UR-282-16/23).
Ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023 bylo celkem 15 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023 bylo celkem 23 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 20/2023 ze dne 27.11.2023 bylo celkem 1 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 21/2023 ze dne 4.12.2023, bylo celkem 21 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 22/2023 ze dne 18.12.2023, bylo celkem 14 usnesení, všechny usnesení jsou přijatá.
Ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, bylo celkem 20 usnesení, 2 usnesení přetrvávají
(UR-6-1/24),(UR-11-1/24).
Ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, bylo celkem 18 usnesení, 2 usnesení přetrvávají
(UR-31-2/24) (UR-26-2/24).
Ze schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, bylo celkem 17 usnesení, 6 usnesení přetrvávají
(UR-52-3/24), (UR-48-3/24), (UR-47-3/24), (UR-49-3/24), (UR-57-3/24), (UR-43-3/24).
Ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024, bylo celkem usnesení 22 usnesení, 10 usnesení přetrvávají
(UR-76-4/24), (UR-68-4/24), (UR-69-4/24), (UR-70-4/24), (UR-71-4/24), (UR-72-4/24),(UR-63-4/24),
(UR-62-4/24), (UR-61-4/24), (UR-60-4/24).

RM bere na vědomí kontrolu usnesení ze schůze RM č. 23/2022 ze dne 14.11.2022, ze schůze RM č.
24/2022 ze dne 30.11.2022, ze schůze RM č. 1/2023 ze dne 18.1.2023, ze schůze RM č. 5/2023 ze
dne 22.3.2023, ze schůze RM č. 6/2023 ze dne 17.4.2023, ze schůze RM č. 7/2023 ze dne 10.5.2023,
ze schůze RM č. 8/2023 ze dne 22. 5. 2023, ze schůze RM č. 9/2023 ze dne 29.5.2023, ze schůze RM
č. 10/2023 ze dne 20. 6. 2023, ze schůze RM č. 11/2023 ze dne 12.7.2023, ze schůze RM č. 12/2023
ze dne 31.7.2023, ze schůze RM č. 13/2023 ze dne 16.8.2023, ze schůze RM č. 14/2023 ze dne
13.9.2023, ze schůze RM č. 15/2023 ze dne 4.10.2023, ze schůze RM č. 16/2023 ze dne 18.10.2023,
ze schůze RM č. 17/2023 ze dne 1.11.2023, ze schůze RM č. 18/2023 ze dne 6.11.2023, ze schůze
RM č. 19/2023 ze dne 20.11.2023, ze schůze RM č. 20/2023, ze schůze RM č. 21/2023, ze schůze RM
č. 22/2023, ze schůze RM č. 1/2024 ze dne 17.1.2024, ze schůze RM č. 2/2024 ze dne 31.1.2024, ze
schůze RM č. 3/2024 ze dne 12.2.2024, ze schůze RM č. 4/2024 ze dne 4.3.2024.
Diskuze zahájena v 12:59:50
Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola usnesení na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:00:36

4. Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330091210/001-
GPM (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel:████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:08:19
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Důvodová zpráva:

Společnost EG.D, a.s. žádá o schválení Smlouvy o zřízení věcného břemene pro stavbu „Hrušovany
n./J., ██████ 3x byt v BD“ na pozemku města parc.č. 3456/141 v kat. území Hrušovany nad
Jevišovkou. Výše úhrady za zřízení věcného břemene činí 2.000,- Kč bez DPH. O zřízení věcného
břemene byla dne 28.03.2023 uzavřena smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene.
Smlouva o zřízení věcného břemene a GP jsou přílohou materiálu.
Diskuze zahájena v 13:08:19
██████████████ informoval radní, že se jedná o zřízení smlouvy o smlouvě budoucí, nyní je
potřeba schválit smlouvu o zřízení věcného břemene pro stavbu Hrušovany n. J., aby mohlo dojít k
přepsání na katastru nemovitostí.
V 13:09:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330091210/001-GPM na
pozemku města parc.č. 3456/141 v kat. území Hrušovany nad Jevišovkou, se společností
EG.D, a.s., IČO: 28085400, pro stavbu „Hrušovany n./J., ██████ 3x byt v BD“ a pověřuje
starostku města podpisem předmětné smlouvy.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-83-5/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:09:24

5. Dodatek č.1 ke SoD na akci ,,Vestavba občerstvovacího zařízení
a kadeřnictví v objektu CENTRÁL“ (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel:████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:09:29

Důvodová zpráva:

RM je předkládán k projednání dodatek č.1 ke SoD k akci „Vestavba občerstvovacího zařízení a
kadeřnictví v objektu CENTRÁL“. Dodatek č.1 řeší prodloužení termínu realizace do 19.4.2024 a
také změnu ceny díla (vícepráce ve výši 614.159,86,- Kč bez DPH a méněpráce ve výši -477.122,45,-
Kč bez DPH). Celková konečná cena díla se tedy zvýší o 137.037,41,- Kč bez DPH (3,99%) a bude ve
výši 3.571.029,10,- Kč bez DPH. Přílohou materiálu je návrh dodatku č.1 včetně soupisu víceprací a
méněprací a žádost zhotovitele o prodloužení termínu.
Diskuze zahájena v 13:09:29
██████████████ informoval radní, že se jedná o dodatek v objektu Centrál a to na kavárnu a
kadeřnictví. Informoval o tom, že vestavba se pomalu blíží ke konci.
Firma zažádala o prodloužení dodatku a také o změnu ceny díla. Došlo zde k vícepracím (z důvodu
předělávání projektu rozdělení původního na dva prostory k pronájmu, v rozpočtu chyběly příčky,
omítky, cihly na zazdívání otvorů, atd. ) , ústřední topení bylo navržené pouze na kadeřnictví, v
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barberu by byl jenom jeden radiátor, dělaly se sólo větve pro odečty každého pronajímaného
prostoru zvlášť na elektriku, atd. ).
V 13:12:58 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

V 13:13:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Dodatek č.1 ke SoD k akci „Vestavba občerstvovacího zařízení a kadeřnictví
v objektu CENTRÁL“ s firmou POZEMNÍ STAVBY s.r.o., IČO: 03935183, sídlem Dobšická
3579/15, 669 02 Znojmo. RM pověřuje starostku města podpisem předmětného dodatku.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-84-5/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 30. 4. 2024

V 13:14:06 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 5 radních.
Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:14:14

6. Zveřejnění Záměru prodeje pozemků p.č. 10325/1 lokalita Příční
„RD2“ a p.č. 10319 ulice Litobratřická "RD1" (bod číslo 13)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:15:01

Důvodová zpráva:

Věc : Zveřejnění záměru prodeje pozemků p.č. 10325/1 o výměře 1187 m2 v k.ú. Hrušovany nad
Jevišovkou a pozemku p.č. 10319 ul. Litobratřická o výměře 1184 m2.

Druh pozemku : orná půda

Záměr prodeje pozemků byl schválen 13.12.2022 na zasedání Zastupitelstva města Hrušovany nad
Jevišovkou usnesením 40/07/2022.

Záměr prodej pozemků byl vyvěšen na úřední desce dne 13.7.2023 do 31.7.2023, od 18.8.2023 do
6.9.2023 a od 19.10.2023 do 6.11.2023.
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Diskuze zahájena v 13:15:01
Jedná se o dva stavební pozemky opětovně ke zveřejnění záměru.
V 13:16:25 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje opětovné zveřejnění záměru prodeje pozemků p.č. 10325/1 o výměře 1187
m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou a pozemku p.č. 10319 ul. Litobratřická o výměře
1184 m2 v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou za stejných podmínek.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-85-5/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:16:37

7. Záměr prodeje části pozemku 710/49 a části pozemku 3456/219
celkem o výměře cca 45 m2 (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:16:43

Důvodová zpráva:

Věc: záměr prodeje části pozemků p.č. 710/49 a p.č. 3456/219 celkem o výměře cca 45 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou
Druh pozemku : ostatní plocha
žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████

Žadatelka žádá o prodej částí pozemků 710/49 a p.č. 3456/219 celkem o výměře cca 45 m2.
Žadatelce byl pronájem částí pozemků o celkové výměře 39 m2 schválen Radou města č. 2/2022
konaném dne 26.1.2022 usnesením č. 10/02/2022.
Při šetření na místě byla zjištěna v blízkosti pronajatého parkovacího místa studna, která je
využívána veřejně.
Diskuze zahájena v 13:16:43
██████████████████ informovala radní, že se jedná o žadatelku paní ████████████ která
má tento pozemek pronajatý. Žádá o odkoupení pozemku.
Na pozemku se nachází městská studna, na hranici se také nachází plynovod, komunikační vedení,
nadzemní vedení nízkého napětí, vodovod.
Radní tento záměr prodeje odročili a to z toho důvodu, že se nachází na pozemku městská studna.
Padl návrh oslovit žadatelku - prodat menší část (bez studni).
NA obrazovku byl tajemníkem předestřen mapový server.
Bylo diskutováno ohledně vysokých obrub ohledně ohrazení studny.
Úkol : ██████████████████: zjistit u TS kde vede vodovod a v jakém stavu se nachází
studna.
V 13:29:45 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "I. Šalomon") v
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tomto znění:

RM odročuje záměr prodeje částí pozemků p.č. 710/49 a p.č. 3456/219 celkem o výměře
cca 45 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
proti (1) Jiří Strnad
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-86-5/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 9. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:30:05

8. Záměr prodeje části pozemku 3462/1 o výměře cca 80m2 (bod
číslo 15)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ██████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:30:11

Důvodová zpráva:

Věc: záměr prodeje části pozemků p.č. 3462/1 o výměře cca 80 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou

Druh pozemku : vodní plocha

žadatel: █████████████████████████████████████████████████████████████
████

Žadatel žádá o prodej částí pozemku p.č. 3462/1 o výměře cca 80 m2 který se nachází za parcelou
vlastnictví žadatele.

Jedná se část pozemku dle zákresu – přístup k dalším pozemkům a mimo odvodňovací kanál rybníku
Pošťák.
Diskuze zahájena v 13:30:11
Z důvodu , že se zde nachází kanál, radní se shodli na tom, že je potřeba zjistit přesnou trasu kanálu
a poté znovu dát do rady města.
Úkol : ███████████████████ Nechat udělat geodetické zaměření kanálu (zjistit
přesnou trasu kanálu).
V 13:30:21 odešel Gabriela Poppová, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Gabriela Poppová

V 13:32:01 přišel Gabriela Poppová, přítomno 5 radních.
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Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 13:37:54 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "Z. Šalomon") v
tomto znění:

RM odročuje záměr prodeje částí pozemků p.č. 3462/1 o výměře cca 80 m2 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková
proti (1) Jiří Strnad
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-87-5/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:38:05

9. Záměr narovnání nájmů – parkování (bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:38:14

Důvodová zpráva:

Vzhledem k tomu, že některé nájmy parkovacích míst byly v minulosti sjednány bez DPH byl poptán
návrh na dodatek k narovnání nájmů parkovacích míst, jedná se celkem o 15 nájemních smluv.
Návrh od pana právníka v příloze.
Diskuze zahájena v 13:38:14
Diskuze na téma pronájem parkovacích míst bez DPH s DPH . Zde je potřeba schválit narovnání
nájmů, aby to bylo stejné pro všechny občany.
Radní se shodli , že je potřeba , aby se k tomuto vyjádřil právník.
Diskuze na téma změna směrnice.
Úkol : ██████████████████ : nachystat záměr u všech nájemních smluv (15).
Rada bere materiály předložené k bodu č. 16 - Záměr narovnání nájmů – parkování na
vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:47:49

10. Pronájem části pozemku p.č. 200/35 a p.č. 200/6, celkem o
výměře 365 m2 (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:47:54
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Důvodová zpráva:

Věc: Pronájem pozemku p.č. 200/35 o výměře 20 m2 a části p.č. 200/6 o výměře 345 m2 oboje v k. ú.
Hrušovany nad Jevišovkou.

Druh pozemku: zahrada
Žadatel:████████████████████████████████
Žadatel žádá o pronájem pozemku p.č. 200/35 o výměře 20 m2 a části p.č. 200/6 o výměře 345 m2
oboje v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou.
Záměr pronájmu pozemku byl zveřejněn na úřední desce od 21.3.2024 do 5.3.2024.
Výše nájmu: 4 Kč – prvních 25 m2 pozemku, 2 Kč – zbytek výměry nad 25 m2, celkem 740,- / rok
Diskuze zahájena v 13:47:54
Radní se shodli na tom, že je potřeba uvést do smlouvy podmínku - umožnění vstupu k sousedním
pozemkům.
V 13:55:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje pronájem pozemku p.č. 200/35 o výměře 20 m2 a části p.č. 200/6 o výměře
345 m2 oboje v k. ú. Hrušovany nad Jevišovkou panu ███████████████████████████
██████████za cenu 740Kč/rok s podmínkou zachování přístupu k sousedním
pozemkům.
Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-88-5/24
zodpovídá: ██████████████████
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:56:11

11. Veřejnosprávní kontrola ZŠ a MŠ za rok 2023 (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:57:22
Důvodová zpráva:
Předkládám RM výsledky veřejnosprávních kontrol provedených:

v Základní škole Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, p.o., byla provedena kontrola čerpání
poskytnutého příspěvku za období 1. - 12.2023.

v Mateřské škole Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, p.o., byla provedena kontrola čerpání
poskytnutého příspěvku za období 1. -12.2023.

Kontrola proběhla u ZŠ i MŠ 28.2.2023 na základě pověření starostky ze dne19.2.2024. U obou PO
bylo kontrolováno účetnictví, invenatrizace a nebyly zjištěné žádné závažné nedostatky. Protokoly o
kontrole přikládám přílohou.
Diskuze zahájena v 13:57:22
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██████████████ informovala radní, že dne 28.2.2023 proběhla veřejnosprávní kontrola v MŠ a
ZŠ - nebyly zjištěny žádné závažné nedostatky. Byly zkontrolovány faktury, inventury, pokladna, atd.
Rada bere materiály předložené k bodu č. 4 - Veřejnosprávní kontrola ZŠ a MŠ za rok 2023
na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:00:37

12. Linka bezpečí - žádost o finanční podporu (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel : ██████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:00:42

Důvodová zpráva:

Dne 4.3.2024 byla datovou zprávou doručena žádost o finanční podporu 10.000 Kč Linkou bezpečí,
z.s., a to na provoz dětské krizové linky. Již pátým rokem poskytujeme Lince bezpečí, z.s. příspěvek v
rozmezí od 2000 do 5000 Kč. Doposud jsme poskytovali příspěvek formou dotace. Tyto prostředky
byly vždy vyúčtovány na administrativní služby. Z důvodu nízké částky a administrativní náročnosti
navrhuji radě města poskytnout příspěvek formou finančního daru.
Diskuze zahájena v 14:00:42
Přišla žádost od linky bezpečí ohledně poskytnutí finanční podpory ve výši 10 000 Kč.
Radní se shodli na částce 2 000 Kč - finanční dar. ( předkládat příspěvek formou finančního daru).
V 14:03:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje finanční dar ve výši 2.000 Kč Lince bezpečí, z.s., IČO: 61383198.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-89-5/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 9. 4. 2024

V 14:04:02 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:04:09

13. Poskytnutí programové dotace "Volný čas + sociální a rodinná
politika, kultura v roce 2024" (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ██████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:04:17
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Důvodová zpráva:

Předkládám žádosti o dotace z programu Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce
2024". O dotaci lze žádat do 31.8.2023. K rozdělení dle Základního rámce podpory na rok 2024 je
380.000 Kč. Do dnešního dne byly podány 4 žádosti.

Dne 7.2.2024 podal Spolek pro hrušovanský zámek žádost o dotaci ve výši 80.000 Kč, a to na
všechny akce pořádané v roce 2024 - Čertovina na zámku, Výstavu místních umělců , Přednášky
nejen o historii Hrušovan nad Jevišovkou (8 přednášek), Výstava na zámku. Rozpočet výdajů je v
přiložené žádosti. Příjmy nejsou uvedeny, vše je bez vstupného.

Dne 14.2.2024 podal žádost o dotaci Spolek dvě rybky, a to ve výši 80.000 Kč na akce v roce 2024 -
Karneval, Pálení čarodějnic, Pohádkový les, Babská zábava, Gulášfest, Halloween, Perníkové
městečko, Divadlo/film, Adventní svařáček. Rozpočet příjmů a výdajů přílohou.

Dne 20.2.2024 podal žádost o dotaci Spolek volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou, který žádá o
80.000 Kč na akce pořádané v roce 2024 - volejbalová zábava 18.5.2024, antuka turnaj, II. Junior
cup, volejbalový kemp, Fontána cup + zábava, III. Junior Cup, Štěpánský turnaj. Rozpočet příjmů a
výdajů přílohou.

Dne 21.2.2024 Spolek Hrušovany Open z.s. požádal o 40.000 Kč na 10. ročník skateboardových
závodů " Hrušovany OPEN", které se uskuteční 24-25. květen. Rozpočet výdajů přílohou. Akce je bez
vstupného. Příjmy jsou pouze dobrovolný příspěvek na kapely a z občerstvení.
Diskuze zahájena v 14:04:17
██████████████ informovala radní, že město obdrželo 4 žádosti o poskytnutí programové
dotace, z toho jedna od p. ██████ byla podána chybně, bylo informováno ohledně odstranění
chybně podané žádosti, dosud město řádnou žádost neobdrželo.
Dále sdělila, že město neobdrželo žádost od Spolku hrušovanských vinařů. Tito můžou žádat až do
srpna.
Radní se shodli ohledně poskytnutí dotace pro Spolek Volejbalu, zde bylo zjištěno, že počítají, že
pořádané zábavy budou nevýdělečné v mínusových hodnotách proto byla poskytnuta dotace ve výši
20 000Kč místo 80 000 Kč. (vznesen protinávrh).
Bylo diskutováno ohledně tábora pro dětí u Spolku Volejbalu a o Fontána Cup, kde by je Fontána
měla také sponzorovat.
U Spolku Hrušovanu Open radní se shodli na poskytnutí dotace ve výši 30 000 Kč a to z důvodu, že
tento spolek pořádá pouze jednu akci.
V 14:13:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje dotaci z programu " Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce
2024" ve výši 80.000 Kč Spolku pro hrušovanský zámek, IČO:07479964 na akce pořádané
v roce 2024. Schvaluje smlouvu a pověřuje starostku podpisem smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-90-5/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 9. 4. 2024
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V 14:13:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje dotaci z programu " Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce
2024" ve výši 80.000 Kč Spolku dvě rybky, IČO:08776652 na akce pořádané v roce 2024.
Schvaluje smlouvu a pověřuje starostku podpisem smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-91-5/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 9. 4. 2024

V 14:19:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje dotaci z programu "Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce
2024" ve výši 80.000 Kč Spolku volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou, IČO: 45670960 na
akce pořádané v roce 2024. Schvaluje smlouvu a pověřuje starostku podpisem smlouvy.
Hlasování
pro: (1) Gabriela Poppová
proti (1) Jiří Strnad
zdržel se: (2) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

V 14:23:34 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PC1" (navrhovatel: "G. Poppová") v
tomto znění:

RM schvaluje dotaci z programu "Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce
2024" ve výši 20.000 Kč Spolku volejbalu Hrušovany nad Jevišovkou, IČO: 45670960 na
akce pořádané v roce 2024. Schvaluje smlouvu a pověřuje starostku podpisem smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-92-5/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 9. 4. 2024
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V 14:24:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje dotaci z programu "Volný čas + sociální a rodinná politika, kultura v roce
2024" ve výši 30.000 Kč Spolku Hrušovany Open z.s., IČO: 17419395 na skateboardové
závody Hrušovany OPEN 24. -25.5 2024 . Schvaluje smlouvu a pověřuje starostku
podpisem smlouvy.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-93-5/24
zodpovídá: ██████████████
termín: 9. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:25:11

14. Zdravotní středisko výběr dodavatele (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:29:12

Důvodová zpráva:

Předkládám RM ke schválení zpracovanou dokumentaci pro výběr dodavatele - oprava gynekologické
ordinace v objektu zdravotního střediska v Hrušovanech nad Jevišovkou. Navržená vizualizace byla
zaslána k připomínkování panu doktorovi, jeho připomínky jsou zapracovány do konečné a
předložené vizualizace. Cenová nabídka pro zpracování dokumentace byla projednána a schválena
RM dne 31. 1. 2024, usnesení číslo UR-31-2/24.
Poptávka bude zaslána nejméně 5 potencionálním dodavatelům.

Nájemce nebytového prostoru je v písemném kontaktu s█████████████████████, odbornou
zaměstnankyní MěÚ Hrušovany nad Jevišovkou, která s nájemcem řeší případné přestěhování
vybavení ordinace a kartotéky pacientů v době opravy gynekologické ordinace.
Předpoklad opravy je cca 1 měsíc.
Diskuze zahájena v 14:29:12
Tento materiál je zařazen z důvodu toho, aby se vědělo, co se bude zadávat.
Projektant poslal městu odhadovou cenu a to ve výši cca 489 000 Kč včetně DPH. (dodaný projekt
včetně položkových rozpočtů).
V 14:31:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje vypsání poptávkového řízení na opravu gynekologické ordinace v objektu
zdravotního střediska v Hrušovanech nad Jevišovkou.
Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-94-5/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 10. 5. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:32:03

15. Převod finančních prostředků na spořící účet k ČS, a.s. (bod
číslo 12)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel █████████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:32:09

Důvodová zpráva:

Předkládám RM návrh č. 1 na převod finančních prostředků, které budou převedeny na konci března
2024 z účtu vedeného ú České národní banky na běžný účet vedený u ČS, a.s. ve výši 18 mil. Kč.
Jedná se o dotaci poskytnutou Ministerstvem pro místní rozvoj ve výši 16 739 727,13 Kč na
vybudování dílen pro ZŠ a dále další dotace nepřevedené na účet vedený u ČS, a.s. Aktuální stav
finančních prostředků na ČNB je 18 074 344,96 Kč viz příloha. Z výše popsaného žádám o převod 18
mil. Kč z účtu číslo 1582534399/0800 vedeného u ČS, a.s. na spořící účet číslo 6141139329/0800
vedené u ČS, a.s.

Předkládám RM návrh č. 2 na převod finančních prostředků, které byly převedeny ze Sberbank v
likvidaci jedná se o 95% přihlášených a odsouhlasených pohledávek Města Hrušovany nad
Jevišovkou ve výši 26.140.261,10 Kč. Z výše popsaného žádám o převod 27 mil. Kč z účtu číslo
1582534399/0800 vedeného u ČS, a.s. na spořící účet číslo 6141139329/0800 vedené u ČS, a.s.

Aktuální stav úroků na spořícím účtu u ČS, a.s je 3,9% p.a.

Diskuze zahájena v 14:32:09
Město tratí úroky z prodlení, které jsou počítány za dobu od února 2022 do září 2022, kdy byla
vyhlášena insolvence. Tato pohledávka zůstává nadále nevyplacena.
Město Hrušovany nad Jevišovkou vytvořilo skupinu, spojit se jako obce, aby se mohli dostat do
věřitelského výboru.
Bude vydána tisková zpráva ohledně Sberbank.
Peníze budou převedeny na úrokový účet u ČS, a.s. 3,9 % p.a. , výpovědní doba je nulová.
V 14:38:18 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 5 radních.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 14:41:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
RM schvaluje převod 18 mil. Kč z účtu číslo 1582534399/0800 vedeného u České
spořitelny, a.s., Praha 4, IČ: 45244782 na spořící účet číslo 6141139329/0800 vedeného u
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České spořitelny, as., Praha 4, IČO: 45244782.

RM schvaluje převod 27 mil. Kč z účtu číslo 1582534399/0800 vedeného u České
spořitelny, a.s., Praha 4, IČ: 45244782 na spořící účet číslo 6141139329/0800 vedeného u
České spořitelny, as., Praha 4, IČO: 45244782.
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-95-5/24
zodpovídá: ████████████████████
termín: 30. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:41:55

16. FCC Česká republika, s.r.o. č. smlouvy S015600041 (bod číslo
22)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel ███████████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:42:04

Důvodová zpráva:

Dne 6.3.2024 obdrželo Město Hrušovany nad Jevišovkou návrh na uzavření Dodatku č. 4 Smlouvy o
poskytování služeb - navýšení ceny kapitační platby od FCC Česká republika, s.r.o.na úpravu
kapitační platby za osobu/měsíc od 01.04.2024 z 43,52 Kč na 52,22 Kč.

Zvýšení je z důvodu vyhlášené míry inflace v posledních dvou letech 2022 15,1%, 2023 10,7 % a
všechny rostoucí náklady týkající se provozních a legislativních záležitostí. Stávající platba nebyla od
01.9.2021 změněna. Účinnost dodatku je od 01.04.2024
Diskuze zahájena v 14:42:04
Od roku 2021 firma FCC nezvyšovalo cenu za svoz odpadů. Žádost o navýšení ceny za svoz odpadů
zdůvodňují narůstající inflací. Došlo by ke zvýšení o 8,70 Kč.
Padl návrh na upravení smlouvy:
V případě nevyvezení odpadů by došlo ke snížení ceny.
Diskuze na téma zavření Žabčic a na téma barevných popelnic a také proběhla diskuze na evidenci
třídění odpadů.
Úkol : ██████████████████: dopracovat sankce za neprovedení vývozu (dojednat
dodatek).
V 14:44:40 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

V 14:55:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:
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RM odročuje Dodatek č. 4 ke Smlouvě o poskytování služeb - navýšení ceny kapitační
platby s FCC Česká republika, s.r.o., Ďáblická 791/89, 182 00 Praha 8
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-96-5/24
zodpovídá: ███████████████████
termín: 9. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:55:44

17. Návrh na rozdělení hospodářského výsledku ZŠ za rok 2023
(bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:55:51

Důvodová zpráva:

Předkládám návrh rozdělení hospodářského výsledku Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou,
okres Znojmo, příspěvková organizace za rok 2023.

Viz : příloha
Diskuze zahájena v 14:55:51
V 14:56:35 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje hospodářský výsledek Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039 za rok 2023 ve výši 134 438,51 Kč a to z
hlavní činnosti 12 795,44 Kč a doplňkové činnosti 121 643,07 Kč.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-97-5/24
zodpovídá: Mgr. Blanka Soukupová
termín: 9. 4. 2024

V 14:57:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje rozdělení hospodářského výsledku za rok 2023 Základní školy, Hrušovany
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nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039 a to do fondu
odměn 40 % tj. 53 775,40 Kč a do rezervního fondu 60 % tj. 80 663,11 Kč.
Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-98-5/24
zodpovídá: Mgr. Blanka Soukupová
termín: 9. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:57:13

18. Účetní závěrka Základní školy Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČ 75024039, za rok 2023 (bod
číslo 19)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná, zpracovatel: Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:57:19

Důvodová zpráva:

Předkládáme ke schválení účetní závěrku ZŠ za rok 2023.

Přílohy :

1. účetní závěrka za rok 2023 - Rozvaha, výkaz zisku a ztrát , příloha
2. zprávy z veřejnosprávní kontroly za rok 2023
3. inventarizační zpráva
4. výroční zpráva o hospodaření
5. návrh na rozdělení hospodářského výsledku za rok 2023
Diskuze zahájena v 14:57:19
V 14:57:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje účetní závěrku Základní školy, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo,
příspěvková organizace za rok 2023.
Hlasování
pro: (4) Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-99-5/24
zodpovídá: Mgr. Blanka Soukupová
termín: IHNED (26. 3. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:58:10
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19. Příměstský tábor 2024 (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: ███████████████

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:58:18

Důvodová zpráva:

Předkládám předběžné vyúčtování příměstského tábora při Sportovní hale v Hrušovanech nad
Jevišovkou Hrušovanské olympijské hry, který proběhne v termínu od 15.7.2024 do 19.7.2024.
Peníze budou využity v souladu s plánovaným rozpočtem na zajištění průběhu tábora, odměny
pořadatelům a odměny pro zúčastněné děti.

Viz : příloha
Diskuze zahájena v 14:58:18
Rada bere materiály předložené k bodu č. 8 - Příměstský tábor 2024 na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:59:18

20. Žádost o uzavření školní jídelny Základní školy Hrušovany nad
Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČ: 75024039, v
době hlavních prázdnin (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: Mgr. Blanka Soukupová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:59:33

Důvodová zpráva:

Žádáme tímto o povolení uzavřít školní jídelnu na období od 12.8.2024 do 23.8.2024.

Důvod : - od 12.8.2024 do 16.8.2024 čerpání dovolené zaměstnanců školní jídelny
- od 19.8.2024 do 23.8.2024 malování a sanitární úklid školní kuchyně a jídelny
Diskuze zahájena v 14:59:33
V 15:01:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje žádost o uzavření školní jídelny na období od 12.8.2024 do 23.8.2024.
Hlasování
pro: (4) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-100-5/24
zodpovídá: Mgr. Blanka Soukupová
termín: IHNED (26. 3. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:01:27
V 15:01:31 přišel Ing. Věra Vráblíková, přítomno 5 radních.
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Aktualizovaný stav prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

21. Metodický pokyn pro praktickou aplikaci čerpání sociálního
fondu pro rok 2024 (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon, zpracovatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:01:36
Důvodová zpráva:
V souladu se statutem Sociální fondu je RM předkládán ke schválení metodický pokyn pro čerpání
tohoto fondu.

Metodický pokyn pro praktickou aplikaci čerpání sociálního fondu

Rozpočet sociálního fondu na rok 2024

Příjmy

Příjmy - rok 2024(čl. 2 odst. 1
Statutu, 3% z rozp. hrub.
příjmů...)

385 141,00 Kč

Zůstatek – rok 2023(čl. 2 odst. 1
Statutu)

262 047,47 Kč

Celkem příjmy 647 188,47 Kč

Výdaje

Výdaj Částka Podrobnější popis

Příspěvek na stravování(čl. 3
odst. 1 Statutu)

240 000,00 Kč zaměst. zař. do MěÚ 31,- Kč na stravenku
uvolnění zastupitelé 67,- Kč na stravenku

Příspěvek na rekreaci (příp.
sauna, masáže, léčebná
kosmetika, léčebné kůry, krytý
bazén, jazykové kurzy,...)(čl. 3
odst. 2 Statutu)

62 000,00 Kč zaměstnanci 2.000,- Kč uvolnění zastupitelé
2.000,- Kč snížené úvazky či zaměstnanci,
kteří nejsou v pracovním poměru celý rok
poměrnou částí.

Příspěvek na kulturní, sportovní
a společenské akce(společné
akce)(čl. 3 odst. 3 Statutu)

200 000,00 Kč RM svěřuje určení výše příspěvku na
jednotlivou akci tajemníkovi městského
úřadu s tím, že nesmí být překročena
celková výše uvedená v tomto rozpočtu.

Penzijní připojištění(čl. 3 odst. 4
Statutu)

50 000,00 Kč 200,- Kč/zaměstnanec, uvolněný
zastupitel/měsíc

Dary(čl. 3 odst. 5 Statutu) 13 250,00 Kč 10 let u organizace - 1.000,- Kč - 1xdosažení
věku 50 let - 3.000,- Kč - 1xdosažení věku 60
let – 3.000,- Kč – 1xdosažení věku 60 let
(uv.zas.) - 3.000,- Kč – 1x

Odbory 500,00 Kč

Rezerva 81 438,47 Kč

Celkem výdaje 647 188,47 Kč

Výši plnění uvolněným zastupitelům ze sociálního fondu stanovilo Zastupitelstvo města Hrušovany nad
Jevišovkou usnesením č. 229/03/2020 ze dne 25.6.2020.
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Tento předpis byl dne 26.03.2024 projednán a schválen usnesením č. UR-xx-5/24 Radou města
Hrušovany nad Jevišovkou a nabývá účinnosti dne 01.04.2024.

Diskuze zahájena v 15:01:36
Radní se shodli na zvýšení ohledně příspěvku na stravenky pro zaměstnance, navýšení o 5 Kč tzn. z
26 Kč na 31 Kč ze sociálního fondu s účinností od 1.4.2024.

Dále proběhla diskuze na téma zvýšení příspěvku - dary.
V 15:10:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ing. Zdeněk
Šalomon") v tomto znění:

RM schvaluje Metodický pokyn pro praktickou aplikaci čerpání sociálního fondu pro rok
2024.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-101-5/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 9. 4. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:10:51

22. Různé (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:10:57
Diskuze zahájena v 15:10:57
Termíny zastupitelstva :
Radní určili termíny konání zastupitelstva, budou probíhat ve dnech 12.6.2024, 12.9.2024,
12.12.2024 ve Společenském centru Hrušovany nad Jevišovkou. 12.6.2024 vychází na středu, tento
termín byl posunut ze čtvrtka z důvodu příprav na Festival plný chutí.
Směna pozemků: (sad).
Radní diskutovali ohledně směny s pozemkovým fondem ohledně pozemků - byla poslána nabídka na
pozemkový fond a nyní se čeká na vyjádření.
Starostka informovala radní ohledně ČIŽP Cyklostezka. Včerejšího dne přišel zápis - nebylo zjištěno
porušení zákona č. 114/92 Sb.
Městu přišla žádost ohledně vypůjčení ordinace po panu doktoru Třímalovi od pana doktora Kaššai a
to z důvodu, kdy se bude opravovat jeho ordinace.
Včerejšího dne 25.3.2024 město obdrželo od společnosti Sberbank v likvidaci částku ve výši
26.140.261,10 Kč (jedná se o 95% přihlášených a odsouhlasených pohledávek Města Hrušovany nad
Jevišovkou).
Proběhla diskuze na téma čistírny odpadních vod. (Pastviny).
Starostka informovala, že v Miroslavi proběhla schůzka svolána senátorem Mgr. Třetinou na téma
větrné elektrárny, přišel zápis a mapa, kde mají být umístěny. (v Hrušovanech je plánovaných 8
větrných elektráren).
Starostka předestřela studii od pana Zvěřiny ohledně přemístění TS.
Diskutováno na téma úřad práce - je počítáno s veřejnými prospěšnými pracemi, placeno ze státního
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rozpočtu.
Starostka dále informovala radní ohledně besedy s policií ČR na téma podvodů, kterou zajišťuje
místostarostka.
Místostarostka informovala radní ohledně vyjádření, které přišlo od Města Znojma na téma
úsekového měření, vyšla vstříc pouze dopravní policie a městská policie Znojmo.
V sobotu 16.3.2024 proběhla dosadba lesoparku za ulicí Severní, bylo zde vysazeno dalších 18
stromů.
Rada města vyhodnotila výsadbu stromů za moc pěknou akci, které se zúčastnilo spoustu lidí.
Proběhla diskuze na téma rozbory a pitná voda v Hrušovanech.
Rada bere materiály předložené k bodu č. 10 - Různé na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:51:22
Starostka poděkovala přítomným za pozornost a účast.
Jednání ukončeno 26.03.2024 v 15:52:27
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Ověřeno ověřovateli:

1)   10. 4. 2024 10:42  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

2)   10. 4. 2024 10:59  Ing. Eliška Volná, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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